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ČESKO: Už jsem tu mnohokrát psal o tom, že naše

republika těžko může být nějak extra suverénní, když nám

tu skoro nic nepatří. Nemáme žádné české banky, nepatří

nám většina strategického průmyslu, nepatří nám

distribuční sítě a jak jsme zjistili v posledním půlroce,

nepatří nám asi ani elektrárny, bez ohledu na to, co je

napsané v obchodním rejstříku. Pokud nám něco patří, tak

to pracuje pro Německo, kam také směřuje většina našeho

exportu. Takhle to prostě je.

Tato situace nevznikla přes noc. Trvalo to třicet let. Začalo se

privatizací, pokračovalo se privatizací, pak se přešlo na pravidla EU,

pak se stále více začalo grýndýlovat a výsledek všichni vidíme. Pak
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stačí, aby zatelefonovala Merkelová a koalice mezi ANO a SPD se

stala rázem nemožnou… Podobných věcí bude jistě celá řada, jen se o

nich prostě nedozvíme. Naše reálná suverenita odpovídá naprosto

přesně naší hospodářské síle. Vidíte to všude.

To neříkám, abych tady naprázdno lamentoval, jen prostě konstatuji

skutečnost, že české hospodářství v největší míře řídí německé a

francouzské korporace. Tyto korporace jsou samozřejmě globální,

takže jejich zájmy přesahují zájmy Berlína či Paříže, ale vítr u nás

prostě fouká ze západu a naše politika se točí podle tohoto větru.

Velký vliv u nás mají také Američané. Pro ně jsme henta „Nová

Evropa,“ což v praxi znamená, že s USA spolupracujeme mnohem

ochotněji, než třeba to Německo a Francie. Naši novináři jsou školení

podle amerického střihu, naše média kopírují americká média

(samozřejmě ta liberální), naši politici často za Američany říkají (a

dělají) věci, které samotný americký prezident z politických důvodů

nemůže vyslovit. Pamatujete na dopis osmi, případně na koalici

ochotných?

Česká politika posledních třiceti let lavíruje někde uprostřed mezi

americkým, německým, francouzským a unijním vlivem. Měli jsme

tu pár zájmů i do jiných zemí – pořád máme velvyslanectví v Sýrii,

Kellner ve své době podnikal v Číně a v Rusku, stavěli jsme

elektrárnu v Turecku, spolupracujeme s Vietnamem… Ale

samozřejmě pořád platí, že česká politika především reaguje na

podněty od Scholze, Macrona, Timmermanse a Bidena.

Teď jsme si zvolili nového prezidenta, který ještě ani není

inaugurován, ale už stihl naštvat Číňany, Němce i Francouze a

celkem nepokrytě u nás jede americkou agendu. Ne, to také

nevzniklo teď. Americké zájmy tu jsou dlouhodobě a jsou přesně

takové, jak je Petr Pavel artikuluje. Ale když se podíváme a cvrkot

posledních dní, tak je zřetelně vidět, že americký směr u nás v
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podstatě zvítězil. Trocha prostoru zbyla na Timmermanse a jeho

zelenou agendu, ale nějak přestává zbývat prostor pro Německo a

Francii.

Vystrčil už na Tchajwanu byl… A hladce tím zařízl Škodovku v Číně.

Hele, nám to může být ukradené. My, obyčejní lidé, jsme z toho

byznysu nic neměli. My jsme jim na ty investice vydělali

nakupováním Fábií, ale zisky šly opět do Německa, protože

Škodovku vlastní Volkswagen. Já vím, že nikdo tady ani nepípl, ale

vsadím se, že to vrchní papaláše tam ve Wolfsburgu naštvat muselo.

Přišli o hodně peněz a peníze jsou vždycky až na prvním místě.

Teď se chystá druhé kolo – na Tchajwan má jet Markéta Svetrová

Dvousvetrová… Petr Pavel navíc mluví posílání stíhaček na Ukrajinu,

Stoltenberg je prý příliš slabý, podpora Ukrajině by měla být

prakticky neomezená, prostě to začíná vypadat, že ekonomicky jsme

sice závislí na Německu, ale politicky se na to přestává brát ohled a

stáváme se sice bastardy, ale americkými bastardy.

A tak já jen doufám, že to tam na vládě a v tom prezidentském týmu

máte promyšlené. Že víte, co děláte. Že jste si to s transatlantickými

bratry nějak ošéfovali a ti nějak zařídí, aby to Němce a Francouze

nenaštvalo. V posledních dnech udělala naše zahraniční politika větší

veletoč, než za předchozích deset let. Od koalice ochotných tu nebyla

taková ochota jít s Američany do dalšího dobrodružství. Navíc i naše

zdravotnictví začíná připomínat to americké. Je sice drahé, ale za to

nedostupné.

Možná je to moje chyba…. koneckonců jsem jen Vidlák z vesnice, ale

nějak nedokážu vidět žádné benefity tohoto chování. Jako,

dostaneme od Američanů nějaké super ekonomické příležitosti? I

když jsme uprostřed Evropy? Pomůže to naší zemičce k větší

samostatnosti? Vrátí se nám nějaký průmysl? Nebo si ten německý

průmysl u nás koupí Amíci a přivedou nás na nové trhy? Co

dostáváme za to, že si likvidujeme vztahy s celou řadou zemí?

Dostaneme nějaké lepší vztahy někde jinde?
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A nebo jen zbytečně spekuluju a fakt to děláme jen kvůli hentěm

civilizačním hodnotám? Přinášíme oběti kvůli lidským právům v

Číně a Rusku… a zároveň je u nás postupně ořezáváme? Ve jménu

hodnot, které sami nedodržujeme, se prostě propadneme na dno

blahobytu?

Co má být výsledkem této politiky? Možná byste mohli udělat

tiskovku a vysvětlit nám nějaká pozitiva. Kam chceme dojít? Co bude

výsledkem? Protože za mě to vypadá spíš obráceně. Ve jménu

hodnot, které přímo před očima přestávají existovat, ničíme i ty

poslední zbytky funkčních věcí. Nejenže jsme kolonie… na to už jsme

si zvykli, ale teď dokonce ničíme vztahy i s těmi, co z nás mají

alespoň tu kolonii.

Vládo, uklidněte nás! Pojďte nám vysvětlit ten váš geniální plán na

krásný svět, který pro nás chystáte.
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